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  ٢٠٠٩ نوفمبر ١٨

ZincOx Resources plc 

  ")الشركة"أو" زنكوكس("

  دين جبلي تمويل
 ١٢٠ تسهيل تحت تحدث) رتعثال(  الوفاء عن التخلف واقعة بأنّ ٢٠٠٩ أكتوبر ٢ في تأعلن ZincOx  زنكوكس

كي - المحدودة) اليمن( جبل صلب من شركة%  52التي تمتلك  - الشركة قبل من الذي طلب دولار مليون
  ).التسهيل(تستخدم لتشييد منجم ومصنع الجبلي

 سنداتحملة  عم )"إتفاقية(" تام توقّف إتفاقية أمسصلب  جبلشركة و ZincOx  زنكوكسوقعت شركة 
  .التسهيل حول ممناقشاته اءإنه خلالها الأطراف تنوي أسبوعين بفترة سمحت الإتفاقية. الدين

  
  :للمزيد من المعلومات،الرجاء الإتصال بـ 

Andrew Woollett, Chairman 
ZincOx Resources plc 
Tel: +44 (0) 1276 450100 
John Harrison (Nominated Adviser) 
James Black (Corporate Broker) 
Numis Securities 
Tel: +44 (0) 20 7260 1000 
Charlie Geller/ Leesa Peters, Conduit PR 
Tel (Direct): +44 (0) 20 7429 6604/ + 44(0) 7528 233 383 
 
 



18 November 2009 
 

 
ZincOx Resources plc 

("ZincOx" or "the Company") 
 
 

Jabali Debt Financing 
 
ZincOx announced on 2 October 2009 that a default event had occurred under the 
$120 million bond facility raised by the Company’s 52% owned Jabal Salab Company 
(Yemen) Limited (“Jabal Salab”) to be utilised in the construction of the Jabali mine 
and plant (the “Facility”).   
 
ZincOx and Jabal Salab yesterday signed a Standstill Agreement (“Agreement”) with 
the bond holders.  The Agreement has a two week term during which time the parties 
intend to finalise their discussions on the Facility. 
 
 
 
 
For more information please contact: 
 
Andrew Woollett, Chairman 
ZincOx Resources plc 
Tel: +44 (0) 1276 450100 
 
John Harrison (Nominated Adviser) 
James Black (Corporate Broker) 
Numis Securities 
Tel: +44 (0) 20 7260 1000 
 
Charlie Geller/ Leesa Peters, Conduit PR   
Tel (Direct): +44 (0) 20 7429 6604/ + 44(0) 7528 233 383 
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  ٢٠٠٩أكتوبر  ٢

ZincOx Resources plc 

  ")الشركة"أو" زنكوكس("

  دين جبلي تمويل
المحدودة ) اليمن(في شركةَ جبل صلب % 52 ها تملكتأعلنَت بأنّ ZincOx زنكوكس ، ٢٠٠٨فبراير  ٢٨في 
منجم  لتشييدستستخدم  Bond سندات دين لتسهي دولار مليون 120 وقد إكتمل لديها ، ")جبل صلب ("

 ).التسهيل(ومصنع الجبلي
  .دولار امريكي مليون 5.2 حددت  ب تحت التسهيل  ZincOx  زنكوكسمسؤولية 

الطاقة الانتاجية في منتصف  نم)  %63  ( تحقيق، واحدة منها المشروع تطوير عالمض مبع نيلالتسهيل  يتوقع
  ".تفعيل الانتاج" ٢٠١٠أغسطس 
بين من ، فنيالستشار مع تغطية من المالتسهيل تأخذ في الإعتبار تزويد التقاريرالنظامية إلى حاملي السندات  شروط
  .الإنتاج )بدء(لتفعيل   حعلى  الإحتمال المرج ياءِ الأخرى، وجهة نظر المُستشارالأش
بعد شهرين  إلى  سينجز بأن بدء الإنتاجحاليا عتقد املي السندات يلحبأنّ المستشار الفني  أبلغتصلب جبل  شركة

  .المفترض الموعد النهائيأغسطس ثلاثة شهور من 
التسهيل، أياً كان  شروطتقصير تحت لوجود  أساسا لحاملي السندات يُشك ستشارمبل ن قم الإعتقادذا بهخطار الإ

 تسديدب بطل افي ذلك، من بين أمور أخرى، الحقحاملي السندات بم حقوقماحدث فقد أطلق الزناد لتأكيد 
  .سندات الدين

  .التسهيل ضمن نطاقأي تأخير إستيعاببالنظر إلى  ع حاملي السنداتمناقشات المشركة جبل صلب  إدارة بَدأت 
 زمني جدولم سع المستشار الفني لحاملي السندات لرم ملويعالتشييد  لبرنامجبمراجعة شاملة  شرعجبل صلب 
  .مراجع للتطوير

 مشروع لتطوير ا حالياصمخص ليس النقد منجنية إسترليني مليون  45لديها حالياً مايزيد على ZincOx زنكوكس 
  .جبلي

ع في اجالمرالزمني  والجدولع حاملي السندات م تقدّم المناقشاتعلى إطلاع بالنسبة إلى  السوقالشركة ستبقي 
  .الوقت الملائم

  :من المعلومات،الرجاء الإتصال بـ  للمزيد
Andrew Woollett, Executive Chairman 
ZincOx Resources plc 
Tel: +44 (0) 1276 450100 
John Harrison (Nominated Adviser) 
James Black (Corporate Broker) 



Numis Securities 
Tel: +44 (0) 20 7260 1000 
Charlie Geller/ Leesa Peters, Conduit PR 
Tel (Direct): +44 (0) 20 7429 6604 / + 44(0) 7528 233 383 

RNS    هذه المعلومات قدمت بواسطة

ليةالما للأوراق لندن سوق من الشركةَ أخبار خدمة  
 
END 
MSCUAABRKORRRAA 
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2 October 2009

ZincOx Resources plc 
("ZincOx" or "the Company")

Jabali Debt Financing

On 28 February 2008, ZincOx announced that its 52% owned Jabal Salab Company 
(Yemen) Limited ("Jabal Salab"), had completed a $120 million bond facility to be 
utilised in the construction of the Jabali mine and plant (the "Facility").  ZincOx's 
liability under the Facility is limited to US$5.2 million.

The Facility anticipates the attainment of certain project development milestones, one 
of which is that production of 63% of capacity is achieved by mid August 2010 (the 
"Production Milestone"). The terms of the Facility provide for regular reports to the 
bondholders from a technical adviser covering, among other things, the adviser's view 
on the likely attainment of the Production Milestone. Jabal Salab has been made aware 
that the technical adviser has notified the bondholders that they currently believe 
the Production Milestone will be achieved two to three months after the August 
deadline. Notification of this belief by the adviser to the bondholders constitutes a 
default under the terms of the Facility, an event which triggers certain rights for the 
bondholders including, inter alia, the right to demand repayment of the bond. The 
management of Jabal Salab has initiated discussions with the bondholders with a view 
to accommodating any delay within the Facility.  

Jabal Salab has commenced a comprehensive review of the construction programme 
and is working with the technical adviser to the bondholders to draw up a revised 
development schedule.

ZincOx currently has in excess of £45 million of cash not currently earmarked for the 
development of the Jabali project.

The Company will update the market as to the progress of discussions 
with bondholders and the revised schedule as and when appropriate.

For more information please contact:



Andrew Woollett, Executive Chairman
ZincOx Resources plc
Tel: +44 (0) 1276 450100

John Harrison (Nominated Adviser)
James Black (Corporate Broker)
Numis Securities
Tel: +44 (0) 20 7260 1000

Charlie Geller/ Leesa Peters, Conduit PR  
Tel (Direct): +44 (0) 20 7429 6604 / + 44(0) 7528 233 383

This information is provided by RNS
The company news service from the London Stock Exchange
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